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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A devizahitelesek után már a rendőröket is utcára 
teszi a Kormány? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A minap egy elkeseredett kismama levele jutott el hozzám, aki történetesen a hivatásos állomány
tagja,  ahogyan  a  párja  is  az.  Jelenleg  kisbabájukat  várják,  azonban  a  lakhatási  lehetőségük
megszűnt, mivel a rendőrszállóról adminisztratív hibák miatt ki kell költözniük. Csak nem tudják,
hova mehetnének.

Engedje meg, hogy az alábbiakban idézzek a levélből:

"Párommal együtt járőrök vagyunk, szolgálati lakásban élünk, ami a párom nevén fut. Lassan 4
hónapos terhes kismama vagyok, közben párommal osztottunk-szoroztunk, hogy ennyi fizetésből
nagyon szűkösen fogunk megélni, így ő hamarosan leszerel és a civil életben fog elhelyezkedni.
Július vége fele hívták a páromat, hogy letelt az 5 év a szállón és ne felejtsük el meghosszabbítani, a
támogatás miatt is. Augusztus 2-án bemegyünk, majd közlik, hogy mivel augusztus 1-én lejárt és
addig kellett volna meghosszabbítani, így nincs támogatás, de nincs gond, maradhatunk a lakásban.
De ebben a hónapban 45ezer, következő hónapban a duplája, majd utána a triplája és igy tovább
emelik  havonta....
De még mindig ott van, hogy le fog szerelni a párom, ami jelenleg úgy néz ki, hogy pár nap múlva
esedékes,  ezért  újból felkerestük az illetékeseket,  mivel én a cégnél maradok, akkor a nevemre
iratnánk  a  szállót.
Közölték, hogy értik a helyzetet,  a leszerelést,  a terhességet, de az az eljárás, hogy a leszerelés
követően ki  kell  költözni  és  aggodalomra  semmi ok,  mivel  beadhatom a szálló  igényt  és  csak
várnom kell, mert előbb vagy utóbb kapni fogok. Ezek után kérdem én, hogy amíg várok a szállóra
(a mostanira is majd 1 évet vártunk) hova is menjek? Hát még egy indok amiért itt kell hagyni ezt a



céget. /Ezek után én se fogok tovább gondolkozni./"

A levélből is látni, hogy a rendőröknek az alacsony bérezésen kívül a lakhatás megoldása is nagy 
gondot okoz, amelyet a testület tagjai képtelenek önerőből megoldani.

Kérdezem  Miniszter  Urat,  tud-e  az  ügyben  valami  megnyugtatót  mondani  az  érintetteknek,
megoldható-e, hogy egy várandós anyát és születendő gyermekét ne tegye az utcára a rendőrség,
ahogy azt devizahitelesek ezreivel napi szinten megteszi?

Várom válaszát, tisztelettel:

Csányi Tamás
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